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Č.j. 317/2011-1313001 

Z á p i s 

z jednání Koordinačního výboru Celostátní sítě pro venkov Středočeského kraje 

 Datum konání:  21. února 2011 

 Místo konání:   ÚZEI, Slezská 7, Praha 2, Modrý salonek  

Přítomni: ing. Karel Chalupný, Dr. Věra Libichová, Gabriela Jeníčková, ing. Zdeněk Bajnar, ing. Dagmar 
Mocová, ing. Jana Bačkovská, Vladimír Haš, ing. Karel Šilpoch,  Mgr. Viktor Liška, ing. Milan Bena, 
CSc., ing. Josef Viktora 

Omluveni: ing. Josef Stehlík, Radomír Hanačík, ing. Zdeněk Procházka 

Jednání zahájil a řídil ing. Karel Chalupný, ředitel KAZV Praha a Středočeský kraj 

Program: 

1. Zahájení zasedání – ing. Karel Chalupný přivítal přítomné, seznámil s programem jednání. 
Zároveň informoval o sestavení plánu aktivit a akcí CSV SK pro rok 2011, poděkoval 
partnerům, organizacím a členům KKV za náměty do výše uvedeného plánu. 

2. Plán akcí a aktivit CSV ve Středočeském kraji v roce 2011 – zpráva z jednání Koordinačního 
výboru Celostátní sítě pro venkov konaného dne 15.2.2011 – Dr. Věra Libichová 

a) Na jednání KV CSV  byly připomenuty cíle dle EU legislativy ( shromažďovat, analyzovat a 
šířit informace o opatřeních k rozvoji venkova, osvědčené postupy rozvoje venkova – 
kromě PRV jsou to i další nástroje, které k venkovu patří, poskytovat informace o vývoji 
ve venkovských oblastech, pořádat setkání a semináře pro osoby, které se aktivně 
podílejí na rozvoji venkova, zakládat a provozovat sítě odborníků za účelem usnadnění 
výměny zkušeností a podpory provádění a hodnocení politiky rozvoje venkova).  

b) Celkový rozpočet Sítě je limitován rozpočtem MZe. Na předfinancování projektů Sítě je 
v roce 2011 vyčleněno 10 mil. Kč – rozdělení pro krajskou úroveň – 5,4 mil. Kč, z toho 
Středočeský kraj 970 313,- Kč (rozpočet je stejný jako v roce 2010). 

c) Plánované aktivity dle jednotlivých krajů, konkrétně Středočeský kraj. Koordinační výbor  
Sítě dne 15.2.2011 odsouhlasil navržené plány jednotlivých krajů. 

d) Tematické pracovní skupiny – zakládány na celorepublikové i regionální úrovni. Je nutné 
vymezení důvodu a účelu TPS – cíle a výstupy, jejich konkrétní využití pro partnery Sítě a 
dopad na konkrétní region. TPS SK – ochrana půdního fondu a vodních zdrojů – 
v rozpočtu na činnost 25 tis. Kč. 
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e) Informace o setkání pořádané TPS JMK – zmírnění dopadů sucha. Setkání se uskuteční ve 
dnech 16. – 17.3.2011 na Skalském Dvoře. Účast : Dr. Libichová, Ing. Bena, Ing. Vacková 
OAK Rakovník. 

f) Výzva SPOV – Radan Večerka – zapojit všechny KAZV do soutěže Vesnice roku 2011, dát 
této soutěži náležitou vážnost v kraji, nominovat zástupce KAZV do krajských 
hodnotitelských komisí a aktivně v těchto komisích pracovat. Se strany AZV provádět 
náležitou osvětu této soutěže v jednotlivých okresech. 

3. Ing. Jana Bačkovská – Oddělení Celostátní sítě pro venkov a technické pomoci MZe -  
doplnění informací o přípravě projektů 2011, rozdělení dle tematického zaměření akcí a 
aktivit do jednotlivých projektů (projekty s objemem finančních prostředků do 500ti tis. Kč a 
nad 500tis. Kč ). Při podávání projektů na SZIF je nutné dodržet postup dle pravidel SZIF.        
Činnost TPS – zdůraznit kam informace z činnosti TPS dojdou a jakým partnerům budou 
v budoucnu sloužit 

Pilotní projekty – spolupráce s Národnou sietí vidieka SR  - zájezd  Slovensko až ve II. pololetí, 
školení redaktorů a koordinátorů – komunikace s médii (pilotní projekt SK), vydávání 
periodika Celostátní sítě pro venkov v elektronické i tištěné podobě – podmínky pro výběrové 
řízení 

4. Ing. Milan Bena, CSc. (ČMSZP) – seznámil přítomné s aktivitou pí. ing. Dagmar Mocové – 
získání dalšího partnera CSV ve SK – Krajský úřad SK, Zborovká 11, Praha 5, zástupce Ing. 
Tomáš Macháček, vedoucí oddělení zemědělství, telefon: 724 182 785. Tento zástupce KÚ SK 
je zároveň nominován jako zástupce do TPS SK. 

Dále hovořil o ustavení a činnosti TPS v roce 2011, spolupráci s TPS JMK. V TPS není zástupce 
SPOV SK – bylo by dobré požádat pana Hanačíka, aby do TPS, ale i do Krajského 
koordinačního výboru nominoval za SOPV SK náhradníka, který se bude pravidelně 
zúčastňovat jednání KKV. 

1.3.2011 Den malých obcí, Praha Smíchov – bude zde vyhlášen další ročník soutěže „Vesnice 
roku 2011“ 

Informace o projektu „ODFARMARE“ – autor ing. Petr Diviš, firma GEMMA Systém Kladno 

Spolupráce slovenských MAS s CSV – zájezd Slovensko 

Propagace výsledků projektu „Ovocné stezky“ 

5. Ing. Josef Viktora (vedoucí AZV Kutná Hora)– hovořil o organizaci akcí CSV a požádal o 
urychlené podání projektů na SZIF, neboť akce v plánu 2011 jsou situovány již na březen a 
duben (zvláště seminář pro zemědělské subjekty: PRV, GAEC, C-C). Semináře, které jsou 
v plánu činnosti jsou organizovány společně s dalšími organizacemi (MZe, MŽP, SFŽP, 
VÚMOP). 

 



 

  
Evropský zemědělský fond pro rozvoj venkova:  

Evropa investuje do venkovských oblastí 

 

 

6. Ing. Karel Šilpoch (vedoucí AZV Beroun)– zdůrazňuje opět urychlené podání projektů na SZIF, 
řešit úpravu metodiky, zvláště marketingové průzkumy na malé akce (do 1 tis. Kč), pronájem 
sálů na semináře pro zemědělské subjekty (200 – 300 účastníků jedné akce) 

7. Vladimír Haš (KS MAS SK)– Festival Středočeského venkova: po dohodě se SPOV SK bude 
hlavním organizátorem v roce 2011 KS MAS SK, termín: konec září, tematické zaměření – 
spojení s dalšími aktivitami (výstavnictví, regionální potravina, prezentační a prodejní stánky). 

Urychlené podání projektu „Propagace“ tak, aby bylo možné realizovat plánované aktivity již 
v první polovině dubna. 

Dále žádá informaci, proč nebylo možné zrealizovat v roce 2010 projekt „Studie mapování 
cestní sítě“ 

8. Gabriela Jeníčková (KIS)– informace o podání projektu „Regionální potravina“ – dle 
zkušeností z roku 2010 je nutná pro tuto akci komerční publicita a publicita i v rámci akcí CSV 
(články na eAGRI)  

              Školení GAEC a C-C (společně KIS a ÚZEI)  v rámci seminářů pro zemědělské subjekty v dubnu  

             2011. Jednotlivé AZV nahlásí požadavek na lektora do 7.3. KIS – pí. Jeníčkové 

        

9. Ing. Zdeněk Bajnar (ÚZEI)– ÚZEI nabízí pomoc lektorů při seminářích pro zemědělce 

 

10. Ing. Dagmar Mocová (RAK SK) – informace k soutěži „Regionální potravina“,  

změna  kontaktních údajů na Regionální agrární komoru SK: Poštovní 4, Příbram V, 261 01, 
ing. Zlata Koukolíčková, telefon: 721 561 889, akpribram@atlas.cz 

 

11. Ing. Chalupný -  připomínka ke změně – upřesnění specifických podmínek PRV ze strany SZIF  
formou vnitřního metodického pokynu – jarní kolo: podávání žádostí na opatření I.3.2. 
Zahájení činnosti mladých zemědělců, kdy žadatelé v případě rekonstrukce nad 500 tis. Kč 
ztrácejí možnost získání preferenčních bodů v případě, že rekonstrukce objektu podléhá 
pouze stavebnímu ohlášení a není doloženo Stavební povolení. 

12. Soutěž „Vesnice roku 2011“ – nominace člena Krajské hodnotitelské komise SK – ing. Karel 
Šilpoch, náhradník: ing. Jana Broulíková 
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Závěr zasedání 

 

Závěry KKV: 

 KKV odsouhlasil plán aktivit krajských akcí CSV 2011 

 Zajistit a předat informaci o změně specifických podmínek ( bod 11) ze strany SZIF – Ing. 
Bačkovská 

 Svolat TPS k ustavujícímu zasedání – Ing. Chalupný 

 Festival Středočeského venkova - Podat náměty do programu – všichni členové KKV 

 Doporučit SPOV SK jmenování náhradníka, který by se pravidelně zúčastňoval jednání KKV 

 Urychlit podávání projektů CSV , zvláště „Semináře pro zemědělské subjekty“, „Propagace“ a 
další akce v plánu vyznačené jako „horké“ – Ing. Bačkovská 

 Zjistit informace proč nebyl realizován projekt „Studie – mapování cestní sítě“ Ing. Bačkovská 

 Zjistit zájem o lektory přednášek GAEC a C-C v rámci seminářů pro zemědělce: vedoucí AZV 

 

Zapsala: Dr. Věra Libichová 

Schválil: Ing. Karel Chalupný 

 

 

 

                                             

 

 


		2011-02-25T09:15:40+0100
	Karel Chalupný
	schválení ředitele




